



NATIONAL CAPITAL COMMISSION COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

TENDER ADDENDUM

REQUEST FOR STANDING OFFER AGREEMENT - PROFESSIONAL SERVICES IN CIVIL, MUNICIPAL AND TRANSPORTATION ENGINEERING

NCC Tender File # AL1835

Date: November 17, 2022

ADDENDA À LA SOUMISSION

DEMANDE D'OFFRE A COMMANDES - SERVICES EXPERTS-CONSEIL EN GÉNIE CIVIL, MUNICIPAL ET DES TRANSPORTS

Numéro de demande de soumission de la CCN no.
AL1835

Date : le 17 novembre 2022

ADDENDUM #: 5

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

1. Mandatory Bidding requirement M1 is revised to read:

M1 - Firm's engineers must be registered with the Ordre des Ingénieurs du Québec (OIQ) or the Professional Engineers of Ontario (PEO)

2. In the table of mandatory requirements presented in section 6.2.1 of the tender documents, what evidence (or examples of evidence) do you wish to obtain for the requirements?

Examples of evidence: M1 and/or M2 – License holder information of the engineers with PEO or OIQ, M3 – bidder information supporting that the firm offers Civil consulting services as one of their primary areas of expertise.

ADDENDA n° : 5

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appels d'offres et des documents relatifs au contrat :

- 1- Exigence obligatoire de soumission M1 est révisée à lire :

M1 - Les ingénieurs de la firme doivent être inscrits à l'Ordre des ingénieurs du Québec (OIQ) ou à l'Ordre des ingénieurs de l'Ontario (PEO).

- 2- Dans le tableau des exigences obligatoires présenté au point 6.2.1 des documents d'appel d'offres, quelles sont les preuves (ou exemples de preuves) que vous désirez obtenir pour les exigences?

Exemples de preuves; M1 et/ou M2 – Information sur le détenteur d'une licence des ingénieurs de OIQ ou PEO, M3 – information du soumissionnaire qui supporte la firme des services de conseil en génie civil comme l'un de leurs principaux domaines d'expertise en ingénierie.

Allan Lapensée
Senior Procurement Advisor
Procurement Services
Corporate Services Branch

Allan Lapensée
Conseiller principal à l'approvisionnement
Services de l'approvisionnement
Direction des services généraux